
Rada Miasta Racibórz

Protokół Nr XLI/22
z sesji Rady Miasta Racibórz 

zwołanej na dzień 03 marca 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 3 marca 2022 o godz. 16:00 i zakończono o godz. 17:14 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 22 radnych. Nieobecny radny Zygmunt Kobylak. Lista obecności 
stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Numery podjętych uchwał:

1. Uchwała Nr XLI/590/2022 w sprawie wyrażenia stanowiska solidarności z Ukrainą.
2. Uchwała Nr XLI/591/2022 w sprawie zakończenia współpracy miasta Racibórz z miastem 

Kaliningrad z Federacji Rosyjskiej.

Uczestnicy sesji z ramienia urzędu miasta i jednostek organizacyjnych miasta:

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy
 Kierownik Biura Zarządzania Kryzysowego Stanisław Mrugała

1. Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad.

 Przewodniczący Rady Miasta Marian Czerner otworzył XLI sesję Rady Miasta Racibórz 
zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym na wniosek grupy radnych. 
Przywitał wszystkich radnych i prezydenta miasta.  Przekazał, że dzisiejsza sesja zdominowana 
jest wydarzeniami, które mają miejsce na Ukrainie. Wszyscy przeżywamy dramat Narodu 
Ukraińskiego wobec agresji Federacji Rosyjskiej. Solidaryzujemy się z ich walką o 
niepodległość, o wolność, o pokój, który zagraża nie tylko Ukrainie. Dodał, że w ostatnich 
dniach zginęło tam bardzo wielu niewinnych ludzi, nie tylko żołnierzy, ale także cywili, 
poprosił więc o powstanie i uczczenie minutą ciszy ich pamięci. Uczestnicy sesji powstali i 
minutą ciszy uczcili ich pamięć. Następnie zweryfikował listę obecności stwierdzając, że w sesji
uczestniczy 22 radnych. Rada jest władna do podejmowania uchwał. Dodał, że sesja odbywa się
w trybie hybrydowym i jest rejestrowana oraz transmitowana. Następnie przekazał, że radni 
wraz zawiadomieniem o sesji otrzymali informację o porządku obrad. Dodał, że do pana 
prezydenta przesłał też prośbę radnych o to, aby w ramach zmian budżetu miasta na rok 2022 
udzielić pomocy finansowej Ukrainie w kwocie 100.000 zł. W związku z tym poprosił, aby 
prezydent miasta teraz odniósł się do tej prośby. 

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy przekazał, że na dzień dzisiejszy sytuacja jest taka, że tak 
naprawdę ze względu na strukturę naszego budżetu nie za bardzo jesteśmy w stanie takie 
100.000  zł. umieścić w stosownym dziale i punkcie budżetu, dlatego, że rezerwa na 
zarządzanie kryzysowe, z której ewentualnie można by takie środki przeznaczyć, ona nie może 
wynosić więcej, niż 0,5%. Mamy już te 0,5% i nie możemy zwiększyć tej rezerwy powyżej tej 
kwoty. Natomiast, jeśli byśmy ten wydatek mieli umieścić we współpracy zagranicznej, to 
wtedy byłaby to bardzo celowa pomoc i ona by musiała powędrować tylko do jednego z 
naszych miast partnerskich. Stąd też wydaje się to nie za bardzo celowe. Dodał, że z informacji, 
jaką miasto otrzymało ze Związku Miast Polskich wynika, że najlepszym rozwiązaniem jest 
poczekać na specustawę, która prawdopodobnie jutro będzie uchwalona i być może tam znajdą 
się takie rozwiązania, które umożliwią większą elastyczność w przekazywaniu środków 
gminnych. Stąd sugeruje, aby poczekać do sesji rady miasta zaplanowanej na koniec marca. 



 Przew. RM Marian Czerner zwrócił się do radnych z prośbą, aby nie traktować tej sesji, jako 
okazji do długich przemówień i autoprezentacji. Dodał, że cel sesji jest ściśle określony. Dalej 
w nawiązaniu do wniosku o zwołanie tej sesji zwrócił się z prośba do radnych, którzy otrzymają
za nią dietę, aby w ramach dobrej woli przeznaczyli te środki na wsparcie dla Ukrainy w 
dowolnie wybranej formie. 

2. Uchwała w sprawie wyrażenia stanowiska solidarności z Ukrainą.

 Przew. RM Marian Czerner przedstawił wniosek, aby uzupełnić projekt uchwały w tytule o 
treść widniejącą w nazwie uchwały zawartą w porządku obrad, tj. użyć pełnej nazwy - Uchwała 
w sprawie wyrażenia stanowiska solidarności z Ukrainą. Następnie z uwagi na brak chętnych do
dyskusji zarządził głosowanie zgłoszonego wniosku i samej uchwały.
Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia zmiany w tytule uchwały poprzez przyjęcie treści "w sprawie wyrażenia 
stanowiska solidarności z Ukrainą". 
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Irena Białuska, Marian Czerner, Marcin Fica, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Piotr Klima,
Krystyna Klimaszewska, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Mirosław Lenk, Jarosław Łęski, 
Dawid Łomnicki, Henryk Mainusz, Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Anna Ronin, 
Paweł Rycka, Anna Szukalska, Michał Szukalski, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk, 
Eugeniusz Wyglenda
NIEOBECNI (1)
Zygmunt Kobylak

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska solidarności z Ukrainą wraz przyjętą 
poprawką. 
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Irena Białuska, Marian Czerner, Marcin Fica, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Piotr Klima,
Krystyna Klimaszewska, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Mirosław Lenk, Jarosław Łęski, 
Dawid Łomnicki, Henryk Mainusz, Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Anna Ronin, 
Paweł Rycka, Anna Szukalska, Michał Szukalski, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk, 
Eugeniusz Wyglenda
NIEOBECNI (1)
Zygmunt Kobylak

Rada podjęła Uchwałę Nr XLI/590/2022 w sprawie wyrażenia stanowiska solidarności z Ukrainą. 

3. Uchwała w sprawie zakończenia współpracy miasta Racibórz z miastem Kaliningrad z 
Federacji Rosyjskiej.

 Przew. RM Marian Czerner z uwagi na brak chętnych do dyskusji zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia Uchwały w sprawie zakończenia współpracy miasta Racibórz z miastem Kaliningrad 
w Federacji Rosyjskiej. 



Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Irena Białuska, Marian Czerner, Marcin Fica, Leon Fiołka, Justyna Henek-Wypior, Piotr Klima,
Krystyna Klimaszewska, Michał Kuliga, Magdalena Kusy, Mirosław Lenk, Jarosław Łęski, 
Dawid Łomnicki, Henryk Mainusz, Ludmiła Nowacka, Justyna Poznakowska, Anna Ronin, 
Paweł Rycka, Anna Szukalska, Michał Szukalski, Zuzanna Tomaszewska, Anna Wacławczyk, 
Eugeniusz Wyglenda
NIEOBECNI (1)
Zygmunt Kobylak

Rada podjęła Uchwałę Nr XLI/591/2022 w sprawie zakończenia współpracy miasta Racibórz z 
miastem Kaliningrad w Federacji Rosyjskiej. 

4. Gmina Racibórz jako koordynator działań pomocowych dla Ukrainy.

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy przekazał, że dzisiejsza sesja zwołana w trybie 
nadzwyczajnym jest wyrazem solidarności z Ukrainą. Uznał jednak, że wszyscy mają 
świadomość, że jest to tylko pewien gest, bo tak naprawdę chodzi o konkretną pracę na rzecz 
tego, aby każdemu z tych ludzi po prostu ulżyć w ich losie, bez względu czy ten człowiek jest tu
u nas, czy tam na Ukrainie. Dlatego też siły, uwagę, koncentrację i pracę całego sztabu 
urzędników, wolontariuszy i mieszkańców, i z tego miejsca wszystkim tym osobom dziękuję, 
od ostatnich 8 dni te wszystkie siły są skierowane na to, aby tą realną pomoc nieść. Dodał, że 
natychmiast nawiązano bezpośredni kontakt z Wicemerem Tyśmienicy, Ruslanem Farmusem i 
już wtedy zgłoszono chęć i gotowość niesienia pomocy partnerskiemu miastu. Zwrotnie 
otrzymano od władz Tyśmienicy listę potrzebnych rzeczy. Ogłoszono zbiórkę darów. Jest ona 
prowadzona w naszych miejskich szkołach i tutaj w biurze obsługi interesantów. Lista 
potrzebnych rzeczy obejmuje: śpiwory, karimaty i środki higieniczne, materiały opatrunkowe, 
żywność w puszkach, żywność możliwa do bezpośredniego spożycia. Z pomocą partnera 
społecznego, Stowarzyszenia Przyjaciół Tęcza uruchomiono zbiórkę środków finansowych na 
zakup tego, o co również prosi strona ukraińska, czyli specjalistycznego sprzętu, a więc 
pontonów, agregatów prądotwórczych oraz urządzeń komunikacji radiowej. Zastały 
wyznaczone miejsca zakwaterowania dla uchodźców z Ukrainy. Na dzień dzisiejszy są to 
pokoje przy Hali Rafako, akademik Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej, bo też został nam
udostępniony, i kemping na Oborze przy ulicy Markowskiej. Niezależnie od tego prowadzone 
są rozmowy z Rafako, które zgłosiło się z budynkiem na ulicy Bukowej. Dalej przekazał, że 
można też praktycznie od ręki zadysponować 150 łóżek, które umieszczone mogą być w 
placówkach OSP, w remizach. Dodał, że na ten moment miasto dało dach nad głową 30 
obywatelom Ukrainy. 19 Osób zostało zakwaterowanych w pokojach przy Hali Rafako, 11 osób
w akademiku PWSZ. Obecnie zapewnia się tym osobom mieszkanie i wyżywienie. Oprócz tego
pomoc w postaci zebranych darów rzeczowych. Ponadto 7 osób wspieramy samym 
wyżywieniem. Są też osoby, które mieszkają na terenie miasta po prostu u swoich znajomych.. 
Wskazał, że na razie nie są to za duże liczby, ale według prognoz wojewody może okazać się, 
że jest to dopiero wierzchołek góry lodowej. Dalej przekazał, że warunkiem udzielenia pomocy 
jest to, aby taka osoba zarejestrowała u nas w gminie, w biurze zarządzania kryzysowego. 
Dodał, że jest cały czas w kontakcie z Wojewodą Śląskim. Ma to taką formułę codziennych 
wideokonferencji z udziałem wojewody, służb kryzysowych, przedstawicieli ministerstw, NFZ-
u. Dodał, że później podstawowe informacje są przekazywane poprzez media. Z najświeższych 
wynika, że gminy województwa śląskiego przyjęły już blisko 700 osób z Ukrainy. Natomiast 
nieznana jest liczba osób, które są u znajomych, rodzin, krewnych. Przykładowo na 500 osób, z 



pomocy województwa skorzystało 100 osób. Pozostałe 400 miało do kogo się udać. Dalej 
przekazał, że ta struktura pomocy jest oparta na tym, że dwa województwa, lubelskie i 
podkarpackie, które mają granice z Ukrainą, ma po 7 województw partnerskich. Naszym 
województwem partnerskim jest województwo podkarpackie. Dalej przekazał, że jeżeli chodzi 
o weryfikację osób przybywających zza wschodniej granicy i starających się o pomoc to ważna 
jest godzina 0:00 dnia 24 lutego. Każdy, kto przybył po tej godzinie i ma wbitą pieczątkę w 
dokumencie przekroczenia granicy i ma na 14 dni status legalnego pobytu na terenie Polski. 
Prawdopodobnie w ciągu 2-3 dni specustawa ureguluje dalszy statusu takiej osoby. Osoba ta ma
prawo do zakwaterowania w ramach tej pomocy kryzysowej, ma prawo do wyżywienia, ma 
prawo do pomocy rzeczowej, ale ma też prawo do opieki medycznej. NFZ płaci za te wszystkie 
procedury, które ewentualnie zostaną zastosowane. Natomiast, jeżeli chodzi o kwestie związane
z edukacją, opieką przedszkolną, żłobkową, to potrzeba rozwiązań specustawy. Warto też 
podkreślić, że zgodnie z poleceniem wojewody koordynacją pomocy oddolnej zajmują się 
powiaty. Dlatego też wszyscy mieszkańcy chcący udzielić osobom przebywającym z Ukrainy 
lub w inny sposób przyczynić się w tej sprawie, proszeni są o zgłoszenie się na adres mailowy 
ukraina@powiatraciborski.pl. Niezależnie od tego wczoraj województwo śląskie uruchomiło 
praktyczne narzędzie pomocy dla skojarzenia mieszkańców naszego regionu oferujących pomoc
mieszkaniową dla obywateli Ukrainy. Po adresem slaskiedlaukrainy.pl prowadzona jest 
dwujęzyczna polsko-ukraińska baza noclegowa dla obywateli Ukrainy. Dary dla Ukraińców 
można składać w Liceum Ogólnokształcącym nr 2 i w Mechaniku. Tam z zebranymi darami 
powinny kierować się także firmy i instytucje organizujące swoje akcje pomocowe. Następnie 
przekazał ważną informację dla tych, którzy zdecydowali się lub zdecydują przyjąć pod swój 
dach obywateli Ukrainy. Na dziś nie funkcjonuje żaden instrument gwarantujący odpłatność za 
przyjęcie uciekających przed wojną do prywatnych domów. Następnie przekazał jeden numer 
telefonu, który wszyscy powinni znać, aby w razie potrzeby móc pomóc osobom dotkniętym 
wojną na Ukrainie. Jest to Śląska infolinia dla uchodźców, numer telefonu 32 606 32 32. Na 
poziomie ogólnopolskim jest utworzona strona pomagamukrainie.pl. U nas też podjęto 
działania, aby na facebooku, utworzyć grupę Ukraińcy w Raciborzu. Poprosił, aby składać tam 
oferty pomocy w tłumaczeniu, w odnalezieniu się w mieście, wizytach w urzędzie, 
poszukiwaniu pracy. Liczy na to, że w przyszłości grupa ta stanie się miejscem integracji 
środowiska Ukraińców oraz nieformalnym kanałem kontaktu z przedstawicielami czy to władz 
miasta, urzędu miasta, czy też innymi aktywnymi członkami naszego miasta.  Na koniec 
przekazał, ze wszystkie ważne informacje będą też umieszczane na stronie raciborz.pl . Dodał, 
że ta sytuacja wymaga zdecydowanych, szybkich i wielopłaszczyznowej działań i rzeczywiście 
tak się dzieje, i nie chodzi o to, co robią urzędnicy, ale o to, co robią wolontariusze i mieszkańcy
z własnej woli. Za to wszystkim tym osobom podziękował. 

 Radna Anna Szukalska odnosząc się do informacji, że takim koordynatorem na poziomie 
wszystkich gmin jest starostwo przekazała, że brakuje takiego punktu kontaktowego w mieście. 
Zapytała więc czy taki bank danych mógłby być w Urzędzie Miasta. 

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy przekazał, że była inicjatywa, aby utworzyć taki bank danych
i nie opierać go na urzędzie, tylko na jednej z organizacji pozarządowych. Na chwilę obecną na 
polecenie wojewody ma to koordynować starosta. Dodał jednak, że jeżeli będzie taka potrzeba, 
to w każdej chwili jest wstanie to uruchomić. Jeżeli z radnych ktoś ma jakieś wątpliwości to 
najlepiej dzwonić na numer telefonu zarządzania kryzysowego, bądź do niego albo do zastępcy 
prezydenta Dawida Wacławczyka. 

 Radny Henryk Mainusz przekazał, że osobom zakwaterowanym przez miasto gwarantuje się 
także wyżywienie, zapytał więc czy to wyżywienie będzie skierowane też do osób, które są 
zakwaterowane u osób prywatnych. Zwrócił uwagę, że taki stan rzeczy może potrwać wiele 
tygodni. 

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy wyjaśnił, że uchodźcom mieszkającym w prywatnych 
domach czy mieszkaniach też przysługuje pomoc w postaci wyżywienia. Wystarczy, aby te 
osoby się zarejestrowały w naszym systemie. Będzie to śniadanie, obiad, kolacja i dodatkowo 
dostęp do darów rzeczowych. Na teraz jest wyznaczona stołówka, ale tak naprawdę można tam 
przyjść i zjeść albo też zabrać posiłek i pójść zjeść gdziekolwiek.   



 Radny Henryk Mainusz zapytał czy jest wyznaczony punkt, w którym można zdeklarować 
wolne miejsca noclegowe.

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy przekazał, że na teraz koordynuje to starostwo i ewentualnie 
strona wojewódzka. 

 Radny Piotr Klima zapytał o stan przygotowań do działań wojennych na terenie kraju i 
konkretnie naszego regionu. Chodzi o to gdzie mieszkańcy mają się schronić jak zawyją 
syreny? Czy ludzie rozpoznają sygnały alarmowe? Jak wygląda organizacja zapasów, 
wyżywienia, leków, paliwa, energii? Kwestia łączności, komunikacji i szereg innych rzeczy? 
Dalej z uwagi, że jesteśmy blisko granicy czeskiej zapytał czy Raciborzanie będą mogli uciekać
na południe do Czech, bo tam będzie bezpiecznie? Czy mogą się przemieszczać dalej na 
południe, albo na zachód? 

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy odpowiadając niejako od ostatniego pytania, przekazał, że nie
wie, co na to strona czeska. Dodał, że póki nie nastąpi rzeczywiście eskalacja, to takich spraw 
raczej nie podaje się do publicznej wiadomości. Zadania samorządu na czas takich bardzo 
szczególnych zagrożeń, są jasno określone w przygotowanych i aktualizowanych planach. Nie 
tak dawno odbywały się też ćwiczenia. Dotyczą zabezpieczenia infrastruktury, która leży w 
gestii gminy i zabezpieczenia tego, aby można było utrzymać ciągłość działania instytucji i 
ciągłość działania usług, które gmina ma zapewnić mieszkańcom. Dalej wskazał na analogię 
działań względem pandemii. Początkowo zawieszono zajęcia w szkołach. Później były zajęcia 
w sposób zdalny. Będą to więc tylko zadania na poziomie samorządu. Natomiast kwestie 
związane z obroną cywilną poprosił, aby przedstawił Kierownik Biura Zarządzana 
Kryzysowego. 

 Radny Piotr Klima (Ad Vocem) zapytał o Wojska Obrony Terytorialnej. 
 Kierownik Biura Zarządzania Kryzysowego Stanisław Mrugała przekazał, że miasto jest 

włączone do systemu wojewódzkiego. Na prezydenta miasta są nałożone określone działania 
obronne. Są opracowane różne procedury. Jeśli chodzi o system alarmowania to informacje 
takie są na bieżąco przekazywane do zakładów pracy, wydawane są kalendarze, gdzie 
przypomina się mieszkańcom o tych sygnałach. Takie informacje są we wszystkich 
instytucjach, i szkołach w widocznych miejscach. Jeżeli chodzi o ukrycia dla mieszkańców to 
wskazał, że przepisy dotyczące obrony cywilnej zostały uchylone w 2004 roku. Do dnia 
dzisiejszego nie powstała nowa ustawa o obronie cywilnej. Dodał jednak, że w mieście są 
pomieszczenia, które mogą służyć, jako ukrycia dla ludności. Następnie przekazał, że nie będzie
wypowiadał na temat, który nie leży w gestii samorządu terytorialnego.  

 Radny Eugeniusz Wyglenda zapytał czy te schrony zostały przejrzane? Kto ma do nich klucze i 
dostęp i w jakim one są stanie? 

 Kierownik BZK Stanisław Mrugała przekazał, że na terenie miasta nie ma schronów, ale są 
ukrycia. Schrony, które funkcjonowały do lat 90 zostały przeorganizowane. W tych ukryciach 
można się chronić w razie jakiegoś ataku, czy zagrożeń. Klucze do tych pomieszczeń, bo są to 
pomieszczenia, własność wspólnot mieszkaniowych, mają mieszkańcy. 

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy przekazał, że Wojska Obrony Terytorialnej absolutnie nie 
podlegają jurysdykcji prezydenta miasta, ani starosty, ani wojewody. Są one w gestii 
Ministerstwa Obrony Narodowej. Następnie przekazał, że jest wstanie zorganizować wstępne 
szkolenie dla radnych na raciborskiej strzelnicy.  

 Radna Justyna Henek-Wypior zapytała ile w mieście jest takich ukryć. 
 Kierownik BZK Stanisław Mrugała przekazał, że na terenie miasta jest zewidencjonowanych 

kilkadziesiąt ukryć. 
 Prezydent Miasta Dariusz Polowy dodał, że działania są podejmowane dopiero przy 

odpowiednim poziomie zagrożenia. Wówczas do tych, którzy dysponują tymi pomieszczeniami 
przyjdzie polecenie, że mają je przygotować, opróżnić i udostępnić. 

 Radna Justyna Henek-Wypior zapytała, kto będzie odbierał dary zbierane w szkołach i gdzie 
one zostaną rozdysponowane? Czy zostaną wywiezione za granicę, czy też podzielone na tych 
uchodźców, którzy już są w Polsce? 

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy wszystko trafia do centralnego magazynu, który znajduje się 



w SP 15. Dodał, że nie wszystkie rzeczy nadają się do wysłania, ale nadają się do przekazania 
osobom, które przyjechały do nas. Obecnie jest jeszcze analizowane czy wysłać własny 
transport do Tyśmienicy czy dary wysyłać rządowym kanałem.  

 Radny Piotr Klima sugerował zaprosić na kolejną sesje Kierownika BZK, przedstawiciela wojsk
terytorialnych tutaj z regionu, przedstawiciele policji, straży granicznej, straży pożarnej, 
wodociągów, elektrowni, gazowni, szpitala. Zaproponował też, aby na najbliższej sesji 
zastanowić się nad skierowaniem środków finansowych przeznaczonych nie na kolejne 
inwestycje takie jak lodowisko czy stadion, ale przeznaczyć je na rozbudowę systemu ochrony 
mieszkańców na wypadek działań wojennych. 

 Radna Anna Szukalska zapytała czy na ten moment jest możliwość zagwarantowania jakiejś 
opieki przedszkolnej tym dzieciom, które przyjeżdżają z rodzicami? 

 Prezydent Miasta Dariusz Polowy przekazał, że na teraz możemy działać tyko na poziomie 
wolontaryjnym. Dalsze sprawy ma regulować specustawa. Trzeba więc jeszcze kilka dni 
poczekać.  

 Przew. RM Marian Czerner podziękował prezydentowi miasta za przedstawienie obszernych 
informacji w zakresie pomocy. Zachęca wszystkich do śledzenia strony Urzędu Miasta i strony 
Starostwa Powiatowego. Zachęcił też do stałej pomocy i czynnego udziału w różnych akcjach, 
które będą wspierały Ukraińców tutaj u nas lokalnie, ale też i tam na miejscu.  

5. Zakończenie sesji.

 Przew. RM Marian Czerner z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął XLI sesję Rady 
Miasta Racibórz, godz. 17:14.

                                                                            Przewodniczący Rady               

                                                                          Marian Czerner

Przygotował: Leszek Jureczko


